
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 1. marts 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 356
Vil ministeren redegøre for, hvordan de penge der blev bevilget i 1998 til
Svendborgbanen er blevet brugt, og herunder om Banedanmark har levet op
til sit ansvar og fået gennemført de signalforbedringer, der var lagt op til, jf.
artiklen ”Helt grotesk på Svendborgbanen” i Fyns Amts Avis den 28. februar
2016? Hvis ikke dette er tilfældet, bedes ministeren oplyse, hvilke tiltag mini-
steren vil tage for at rette op på situationen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nikolaj Amstrup (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Amstrup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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